
 

 

 

FRAIS DE SCOLARITE TRIMESTRIELS 2022-2023 

L’année scolaire est divisée en trois trimestres 

 

1. FRAIS D’ECOLE  

 

 PRE-PETITE SECTION (enfants nés en 2020) : temps plein ou temps partiel 

£795 par matinée / £960 par journée au trimestre 

Toute combinaison est possible, avec un minimum de 3 matinées. Par exemple : 

 Le mercredi, l’école ferme à 12h30 (possibilité de garderie, voir page suivante). 

 

 PETITE ET MOYENNE SECTION (enfants nés en 2019 et 2018) : temps complet uniquement 

 

*Subvention trimestrielle (15 ou 30 heures subventionnées) : £1,000 / £2,000 par trimestre environ 

 

A PARTIR DU TRIMESTRE SUIVANT LE TROISIEME ANNIVERSAIRE DE VOTRE ENFANT : 

Tous les enfants de 3 et 4 ans reçoivent une subvention de la municipalité de Wandsworth (EECP - Early 

Education and Childcare Place). Celle-ci représente l’équivalent de 15 heures par semaine au taux horaire de 

£5.55 par heure pendant 35 semaines par an et donne lieu à 3 versements trimestriels de £1,000 en moyenne.  

Certains enfants sont éligibles pour l’octroi de 15 heures supplémentaires, pour un total de 30 heures financées 

par semaine.  

La bourse ne couvre pas entièrement le coût de prise en charge de l’enfant et les parents sont financièrement 

responsables du règlement du montant restant dû intitulé « agreed package of services » sur la facture, tels que 

l’enseignement en français et/ou en anglais par notre équipe enseignante diplômée, l’ensemble des 

collations et repas biologiques, les leçons de musique et d’expression corporelle, les ateliers pédagogiques, les 

sorties ainsi qu’un tablier brodé au nom de votre enfant. Veuillez noter que certains établissements proposent 

des places entièrement gratuites ; veuillez contacter l’équipe EECP de Wandsworth Council pour plus 

d’informations. 

 

 FRERES ET SŒURS : une réduction de 5% est offerte sur tous les frais de scolarité du plus jeune 

enfant de la fratrie (école, garderie, centre de loisirs).  

 

 

 

FRAIS 

TRIM. 

3 MATINEES 3 JOURNEES 4 MATINEES 4 JOURNEES 5 MATINEES 
4 JOURNEES + 

MERCREDI 

£2,385 £2,880 £3,180 £ £3,840 £3,975 £4,635 

FRAIS TRIMESTRIELS* 

TEMPS COMPLET 

£4,075  



2. GARDERIE 

 

MATIN  

Les enfants sont accueillis à partir de 7h50, puis amenés dans leur classe à 8h20. Un petit déjeuner est servi à 

tous les enfants.  

 

 

 

 

APRES-MIDI 

Les enfants sont pris en charge directement après l’école jusqu’à 17h (Garfield Road et Stormont Road) ou 18h 

(uniquement à Garfield road du lundi au jeudi). Un engagement est demandé pour tout le trimestre. 

Les tarifs sont calculés sur la base d’un coût de £9/heure, et de £3.50 pour le dîner bio.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Le mercredi, une garderie de 12h30 à 15h00 est aussi proposée au tarif de £260 par trimestre. 

 

3. CENTRE DE LOISIRS  
 

Le centre de loisirs est animé par notre équipe pédagogique dans nos locaux. À cette occasion, nous 

proposons des activités artistiques et des jeux collectifs variés en intérieur comme en extérieur. Les frais du 

déjeuner sont inclus, ainsi que le dîner pour les enfants restant jusqu’à 18h. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. FREQUENTATION PONCTUELLE (JOURNEES SUPPLEMENTAIRES) 

Il est possible d’inscrire votre enfant pour une matinée, après-midi, journée ou garderie supplémentaire, sous 

réserve de places disponibles. 

 

  

FRAIS TRIMESTRIELS 1 MATINEE 2 MATINEES 3 MATINEES 4 MATINEES 5 MATINEES 

GARDERIE DU MATIN £75 £150 £225 £300 £375 

FRAIS 

TRIMESTRIELS 

SANS MERCREDI AVEC LE MERCREDI SANS MERCREDI AVEC LE MERCREDI 

17H 17H 18H 18H 

1 JOUR £210 £475 £360 £620 

2 JOURS £420 £685 £720 £980 

3 JOURS £630 £895 £1,080 £1,340 

4 JOURS £840 £1,105 - £1,700 

5 JOURS - £1,315 - - 

TARIFS JOURNALIERS 1 JOUR 2 JOURS 3 JOURS 4 JOURS 5 JOURS 

DE 8H20 À 12H30 £53 £106 £159 £212 £265 

DE 8H20 À 15H £65 £130 £195 £260 £325 

DE 8H20 À 17H £80 £160 £240 £320 £400 

DE 8H20 À 18H £90 £180 £270 £360 - 



 

 

 

TERMLY FEES 2022-2023 

The school year is divided into three terms 
 

1. SCHOOL FEES 

 

 PRE-PETITE SECTION (children born in 2020): full-time or part-time 

£795 per morning of attendance / £960 per full day of attendance 

Any combination is possible, with a minimum attendance of 3 mornings. For example: 

 

TERM 

FEES 

3 

MORNINGS 
3 FULL DAYS 

4 

MORNINGS 
4 FULL DAYS 

5 

MORNINGS 

4 FULL DAYS + 

WEDNESDAYS 

£2,385 £2,880 £3,180 £ £3,840 £3,975 £4,635 

 

School finishes at 12.30pm on Wednesdays (after-school care is available, see next page). 

 

 PETITE and MOYENNE SECTION (children born in 2019 and 2018): full-time attendance only 

     * 15-hour funding / 30-hour funding: ca. £1,000 per term / £2,000 per term (see below) 

 

FOR ALL CHILDREN FROM THE TERM AFTER THEY TURN 3 YEARS OLD: 

All three- and four-year old children are eligible to receive some funding from the Council (EECP - Early Education 

Childcare Place). The funding covers the equivalent of 15 hours funded at the hourly rate of £5.55 per hour over 

35 weeks in the school year and paid in three equal installments of around £1000 per term. 

Some children are also eligible to draw down funding for an extended period of 15 additional hours (for a total 

of 30 funded hours).  

Please note that this funding does not cover the whole cost related to your child’s education. The additional 

cost is covered by the parents and is itemised in your invoice as “agreed package of services”. It includes such 

services as teaching by our as highly trained French and British teachers, all organic snacks and meals as well as 

drama lessons, music lessons, workshops and outings. One school smock embroidered with your child’s name 

is also provided. 

A completely free offer may be available at another provider. Please contact the EECP team at Wandsworth 

Council for more information. 

 

 

 SIBLING DISCOUNT: a discount of 5% is offered on the youngest sibling’s school fees (school, breakfast 

club and after-school care, holiday club).  

TERMLY FEES* 

FULL TIME 

£4,075 



2. BREAKFAST CLUB AND AFTER SCHOOL CARE “GARDERIE” 

 

MORNING 

Drop-off time is from 7.50am. Children are then brought into their classrooms at 8:20am. Breakfast is served 

to all children. 

 

 

 

 

AFTERNOON 

We offer an extended after-school care (« garderie ») until 5pm (at Garfield Road and Stormont Road) or 6pm 

(only at Garfield road Mondays-Thursdays). A commitment is required for the whole term.  

Fees are based on a cost of £9/hour, and £3.50 for the organic dinner.   

 

TERMLY FEES 
NO WEDNESDAYS 

INCLUDING 

WEDNESDAYS 
NO WEDNESDAYS 

INCLUDING 

WEDNESDAYS 

5PM 5PM 6PM 6PM 

1 JOUR £210 £475 £360 £620 

2 JOURS £420 £685 £720 £980 

3 JOURS £630 £895 £1,080 £1,340 

4 JOURS £840 £1,105 - £1,700 

5 JOURS - £1,315 - - 

 

An afterschool club runs on Wednesdays from 12.30pm to 3pm. Fees are £260 for a term. 

 

3. HOLIDAY CLUB 

 

The holiday club is led by our teaching team. We propose various artistic activities and team games both 

indoors and outdoors. Organic meals are included in the cost (lunch + tea for children who stay for tea) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. AD-HOC ATTENDANCE 

 

Additional mornings/afternoons/days/clubs can be booked on an ad-hoc basis, depending on availability. 

TERMLY FEES 1 MORNING 2  MORNINGS 3  MORNINGS 4  MORNINGS 5  MORNINGS 

BREAKFAST 

CLUB 
£75 £150 £225 £300 £375 

DAILY FEES 1 DAY 2 DAYS 3  DAYS 4  DAYS 5  DAYS 

FROM 8.20AM TO 12.30PM £53 £106 £159 £212 £265 

FROM 8.20AM TO 3PM £65 £130 £195 £260 £325 

FROM 8.20AM TO 5PM £80 £160 £240 £320 £400 

FROM 8.20AM TO 6PM £90 £180 £270 £360 - 


